
 

 

Kommunfullmäktige 2024-04-22 

Interpellation av Jimmy Fors till Samhällsbyggnadsnämndens 
ordförande Fredrik Ohls (L) gällande Brygga industriområde. 

På Kommunfullmäktige som ägde rum i Mars, debatterades Stråkstudien för Bryggavägen. En 
stor del av det politiska arbetet förutom att få något gjort, är att retoriskt få ut sina visioner som 
man vill förmedla till mälaröborna. Bakgrunden till denna interpellation är något du nämnde i 
debatten gällande stråkstudien. Du uttryckte dig på ett sätt som skapar frågor bland näringslivet 
som huserar i industriområdet, då du uttryckligen sa att; Mittenstyret vill se över hur vi kan 
”bygga bort” industriområdet. 

Med ditt val att uttrycka dig, är näringsidkarnas mer än värda ett rakt och tydligt svar, vad de har 
att förvänta sig. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

Ingår det i er planering att bygga bort industriområdet på Bryggavägen och med det samtliga 
näringsidkare? 

Om det är något som hela styret ställer sig bakom, har ni även en plan kring alternativ plats för 
näringsidkarna, som kan anses attraktivt? 

För Sverigedemokraterna Ekerö 

Jimmy Fors 

 


